
Centerrådsmøde 18-10-2021 
Afbud:   Kirsten Brunsborg og Inga Eliasen 

Ordstyrer:  Jan Vilstrup Olesen 

Godkendelse af sidste referat:  Godkendt 

 

Nyt fra Centerrådet:  

Fremover afholder vi høstmarked i stedet for julemarked. Markedet var en stor succes, og alle 

stadeholdere ville gerne deltage til næste år. Aftale med stadeholdere skal indgåes i god tid, gerne 

inden sommerferien. 

 

I køkkenet satser vi på bedre skiltning omkring pariser toast, som alternativ til flæskestegs sandwich 

og frikadeller med kartoffelsalat. Det gik i øvrigt så godt, så begge dele blev udsolgt. 

 

Vi står i nogle situationer og mangler en hjælpende hånd. Vi skal selv være bedre til at kontakte 

frivillige fra frivillighedslisten til hjælp når det er nødvendigt. 

 

Vores traditionelle Gule Ærter arrangement afholdes i de blå stuer, og Søren Jensen, Jan V. Olesen,  

Jytte Johansen og Isi Kristiansen har velvilligt meldt sig som koge mænd-og koner. 

 

I arbejdsgruppe med ØBS, vedrørende de kommende info-tavler, indtræder Jan V. Olesen og  

Alice Lynge Hansen.  I arbejdsgruppen vedrørende renovering af Oasen indtræder Anelise Q. 

Pedersen, Søren Jensen og Lisbeth Andersen. Vi har ikke p.t. økonomi til dette område, men vi vil 

gerne allerede nu udarbejde en plan over hvad det er vi ønsker os, så vi får en idé om hvad det vil 

koste. 

 

Det går strygende med mormor-mad hver fjortende dag. Mange kuverter bestilles også ud af huset. 

 

Der startes flere madhold op, så alle ugens dage vil blive benyttet. 

Madholdene vil blive kontaktet og informeret om, at den nye skabsfryser i Oasen er deres.  

 

Akustikken i salen er dårlig, så der blev drøftet muligheder for lyddæmpning. 

 



Der indkøbes lys til malerierne i Salen. 

 

Ligeledes indkøbes der hækklipper til havefolket. 

 

Det er ikke tilladt at medbringe de kære husdyr. De små forbudsskilte ved indgangsdørene er 

tyndslidte, så der indkøbes nye. 

 

ØBS`s regler omkring bevilling af ansøgte midler, blev kort drøftet. 

 

Det afholdte modeshow var en succes. 

 

Der vil på forsøgsbasis ud for køkkenet blive opstillet en ”skue vogn”.  

En ”skue vogn” er for eksempel et smalt bord med et glasoverdækket lagkagefad med eksempler på 

hvad der kan købes fra køkkenet. Det er altid rart at kunne se hvad det er man bestiller. 

 

Lørdag den 13-11-2021  kl. 10.00 samles grønt i skoven. Der kan købes øl-vand-kaffe og pølser. 

 

Mandag den 15-11-2021  julepyntes huset fra kl. 10.00.  Kaffe og kage til de frivillige. 

Ugen før laves juleting i kælderen.  

  

Nyt fra Solveig: 

Anne Andersen i fleksjob overtager Birgitte Jensens opgaver. Det betyder, at der igen vil være 

stolegymnastik hver anden mandag.  

Niels Kjær har overtaget kørsel med de to 80-års grupper. Vi arbejder på at afsource vore egne busser, 

da de efterhånden er gamle og udtjente. 

 

De frivillige opfordres til at melde sig til brunch i Karleby Forsamlingshus 4 november kl. 9.30-11.30 

 

Status på økonomi: 

Jan V. Olesen redegjorde for indestående i banken.  

 

Vores Oticon abonnement opsiges, da det er rimelig dyrt. Vi kontakter selv Oticon hvis der skulle blive  

problemer med teleslyngerne. 



 

Vi vil foreslå holdene, at der betales brugerbetaling ½-årlig eller helårlig. 

 

Der blev foreslået at etablere et møde med ØBS med forslag til et eventuelt halv-eller helårligt  drift 

tilskud. 

 

Nyt fra hjemmesiden:  Kører upåklageligt. 

 

Eventuelt:  

Web-masterne Claus Carmel, Mogens Neumann og Lisbeth Andersen var den 8-10-2021  på kursus i 

Hvalsø med underviser Theis Askling. Kurset omhandlede hjemmesiden og især de kommende info-

skærme. 

 

Næste møde: 23-11-2021   kl. 9.00-11.00 

           Ref: Lisbeth Andersen 


